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Västerbottens Skidförbund, alpina kommittén  
Telefonmöte måndag den 29 juni 2015, kl 21.00 – 22.15 
 
Medverkande/Närvarande: 
Rickard Larsson, AK Skellefteå 
Jan Asplund, Malå IF 
Rainer Bladh, UHSK Umeå  
Jens Wissting, Lycksele IF 
Per Eklund Bygdsiljum, BSK 
Ulrika Karlsson, Vindelns IF 
Lena Njaita, Tärna IK Fjällvinden 
Peter Gustavsson, AK Vännäs 

 
 
1 Tävlingsprogrammet 

Beslut om tilldelning av tävlingsarrangemang enligt följande: 
 
23-24/1 LVC-kval 1, samt U10 SL/GS arrangeras av AK Skellefteå i 
Klutmarksbacken. 
 
13-14/2 USM-kval 2, LVC-kval 2, U10 samt DM samtliga SL/GS 
Arrangeras av Tärna IK Fjällvinden. 
 
27-28/2 LVC-kval 3 samt U 10 SL/GS arrangeras av AK Vännäs i 
Agnäsbacken. 
 
17-20/3 USM-kval 4 DH/SG AKV arrangerar i Nalovardo i samverkan 
med minst en funktionär, helst flera från deltagande klubbar. 
 
Tävlingsprogrammet finns publicerat på Västerbottens skidförbunds 
hemsida under Alpint – Tävlingsprogram. Eventuella ändringar i 
tävlingsprogrammet kommer att publiceras där. 
 
Klubbarna ombeds att snarast registrera sina tävlingar i Idrottonline samt 
att i samband med detta betala in sanktionsavgiften till VSF:s kassör. 
När sanktionsavgifterna är betalda kommer tävlingarna att godkännas. 
 
 

2 Sparbanksstiftelsens stipendiater 
AK emotser förslag på manlig respektive kvinnlig stipendiat med 
motivering som ska skickas till Rickard Larsson senast den 5/7. 
Stipendiater skall ha varit 17 – 19 år under del av säsongen 2014/2015. 
Stipendiaterer ska vara utsedda innan den 19/8, detta kommer att ske 
genom omröstning via mail. Kriterier för sparbanksstiftelsens stipendier 
återfinns i bilaga 1 tillsammans med detta protokoll. 
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3 AK och distriktledarens roll, val av ledare 
Ett dokument med frågor och förslag angående AK och distriktsledarnas 
roll i framtiden samt en åkarinventering kommer att skickas till klubbarna 
senast den 3/7, klubbarna ska lämna svar senast den 16/8 till Per 
Eklund/Rainer Bladh. 
 
Beslut om att utse Markus Zakrisson, Lycksele IF samt Anders 
Holmberg, UHSK till ledare för U12. Förslag till distriktledare för U14 och 
U15 emotses. 
Tidigare har Maria Larsson, AKS utsetts till U16 ledare. 
Norrbottens ledare blir för U15 Nils Peijok, Kiruna samt för U16 Ulf 
Rynlid, Storklnten. 
 

4 Årsmöte/klubbträff 
Beslut om att ha klubbträff i samband med årsmötet i Lycksele den 4/10 
kl 13.00 – 17.00 
 

5 Släpvagn nätpool 
Släpvagn är beställd och kommer att hämtas ut på Nolia.  
VSF har för detta erhållit biddrag från Idrottslyftet på 30 KSEK samt ur 
tidigare års överskott nyttjat 22 KSEK enl. beslut av VSF:s styrelse. 
Ansvarig för släpvagnen kommer till en början AK Vännäs gnm. Peter 
Gustavsson att vara. 
För bokning och regler se hemsida AKV.nu och så småningom på 
distriktets hemsida. 

 
6 Budgetförslag 

Föreslagen budget kan godtas utan erinran. 
 

7 Övriga frågor 
- Fartläger anordnas av distriktet för U12-U14 preliminärt 6-7/2 och 
Rainer Bladh har tillfrågat Rune Säfvenberg som ledare. Deltagande 
klubbars ledare hjälper till vid arrangemanget. 

  
 -En fråga att utreda är nättillgången i samband med fartläger eftersom  
                     det är samtidigt är landsdelsfinal i Lycksele. 

 
8 Nästa möte 17/8 kl 21.00 via telefon. 

vid detta möte gäller nytt telefonmötesnummer och kod som kommer att 
skickas ut tillsammans med kallelsen 

 
 

Vid protokollet: 
 

Jan Asplund 
Malå IF Alpina 
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Bilaga 1 

Kriterier stipendier Sparbanksstiftelsen 

Summering av stipendierna efter träff med Ångermanlands skidförbund  

 

Förutsättning i Västernorrland (Ångermanland och Medelpad): 

Alpina grenar  25 000,- /län 

Längd  25 000,- /län 

Skidskytte  25 000,00 /län  

 

Sparbanksstiftelsen Norrland vill ha följande grundkriterier för stipendierna: 

 Ålder, mellan 17- 19 år 

 Kön, skall årligen delas ut till både en man och en kvinna 

 Länstillhörighet. Stipendiaten skall ha stark anknytning till länet, t.ex. vara uppvuxen där, ha 

sin familj där eller liknande. 

 Vara ambassadör för idrotten och stipendiets riktlinjer.  

Skidförbunden kan besluta om följande kriterier: 

 De idrottsliga 

o Inte bara det bästa årsresultatet utan 

o Även den ”rätta gnistan”. Förmågan att kämpa och satsa på sin idrott.  

o Sportsligt uppträdande.  
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Västerbottens Skidförbund, alpina kommittén  
Telefonmöte måndag den 18 aug 2015, kl 21.00 – 22.15 
 
Medverkande/Närvarande: 
Jens Wissting LIF sekreterare 
Rainer Bladh UHSK 
Rickard Larsson AKS ordf 
Per Eklund Bygdsiljum 
Jan Asplund Malå 
Björn Grönlund Vilhelmina 
Margit Lundberg Fjällvinden 
Robert Bengtsson AKV. 
 
 
 
1. Föregående protokoll lästes upp 

 
2. Tävlingsprogrammet är klart förutom att ett kvalåk SG för U14 LVC. 

Detta avses genomföras i samband med fartlägret för U12/U14 i 
Nalovardo den 6-7 februari. 
 

3. Sparbanksstiftelsens stipendiater 
Damer Johanna Karbach, Herrar Emil Asplund 
 

4. Enkät till klubbarna 
4 klubbar har svarat, ytterligare några klubbar på väg att svara. 
Sista dagen för svar sätts till 31/8 2015, svaren sänds till Per Eklund 
som sammanställer dessa tillsammans med Rainer Bladh 
 

5. Distriktsledare 
Sedan tidigare är följande ledare utsedda: 
U12 Y Markus Zakrisson LIF 
U12 Ä Anders Holmberg UHSK 
U16 Maria Larsson 
 
För följande klasser saknas ledare: 
U14 Y U14 Ä U15 
AK uppmanas att ta fram kandidater till dessa ledare inför nästa AK-
möte. 
 

6. Klubbträff 
Samma dag som VSF har årsmöte planeras klubbträff för de alpina 
klubbarna så att vi hinner ses innan säsongen drar igång 
Förslag till program: 
Ingemartrofen, Presentation av distriktsledarna, föregående säsong. 
 



Protokoll 

2015-08-18 

 

7. Årsmötet 
Valberedningen behöver kandidater till styrelsen, klubbarna 
uppmanas att ta fram kandidater som är villiga att sitta i VSF:s 
styrelse 
 

8. Information från BU,  VSF m.fl 
Inga nyheter från Barn & ungdomsgruppen. VSF styrelseprotokoll 
utskickat per mail. 
 

9. U12 försäsongsläger 
inbjudan kommer i slutet av v 34 
 

10. U14-U16 försäsongsläger region 
Kolla med Arvidsjaur angående läger för U14-16 ansvarig Rickard 
Larsson 
 

11. Programförslag från AK till VSF årsmöte 
AK önskar att komprimera tidsschemat för årsmötet för att ge 
ordentligt med tid för grenvisa diskussioner, många har långt att åka 
hem på söndagskvällen och vi bör därför försöka bli klara före lunch 
med de gemensamma aktiviteterna. 
 
8:45-9:15 Fika 
9:15-11:15 Årsmöte inkl stipendium 
11:15-12:45 Föreläsning 
12:45-13:30 Lunch 
13:45- 17:00 Grenvis övning 
 

12. AK representanter 
AK medlem från Vilhelmina Björn Grönlund from nu. 
bjorn_gronlund@msn.com 
070-3350922 
 
TIK återkommer efter sitt årsmöte med uppgift om vem som skall 
vara deras representant i AK. 
 

13. Nästa möte  
Telefonmöte 2015-09-07 kl 21:00 
 
 
 
 
 
Med vänlig hälsning 
Jens Wissting, 070-344 04 15 
 

mailto:bjorn_gronlund@msn.com
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Västerbottens Skidförbund, alpina kommittén  
Telefonmöte måndag den 7 september kl. 21.00-21.45 

 
Medverkande/Närvarande: 
Rickard Larsson, AK Skellefteå 
Margit Lundberg, Tärna IK Fjällvinden 
Jens Wissting, Lycksele IF 
Rainer Bladh, UHSK Umeå  
Ulrica Karlsson, Vindelns IF 
 
 

 
 

1. Sparbanksstipendiater ska meddelas. 
Mötet ger Rainer och Jan i uppdrag att meddela Johanna respektive Emil att 
de är årets stipendiater. De ska ta reda på om ungdomarna kan komma, om 
deras respektive familjer vill närvara och sedan rapportera till VSF styrelse hur 
många som kommer (för bokning av mat etc.) Utdelningen sker kl. 11. 
Resersättning och lunch erbjuds. 

 
 
2. Tävlingsprogrammet. 

En uppmaning till de som inte har betalat in sanktioneringsavgiften att 
omgående göra det. Gången är sådan att Peter Gustafsson, kassör VSF får in 
betalningen och meddelar sedan Ulrica att betalningen har kommit in. Ulrica 
går sedan in och godkänner tävlingen. När det gäller Landsdelsfinalen 
kommer Rickard att hjälpa Jens och sedan kopiera Peter och Ulrica på dessa 
mail. FIS 20 kr ska rapporteras in.  
Margit tar kontakt med kansliet för att kolla om Tärna IK Fjällvinden har betalat 
in sanktioneringsavgiften. 
 
 

3. Enkäten till klubbarna 
Inga fler har kommit in vad Rainer vet. Per var inte med på detta möte och 
Rainer visste inte om Per hade fått in några efter de senast hade varit i kontakt 
med varandra. Rainer fick i uppdrag att kontakta Per. Vidare gav mötet Rainer 
och Per i uppdrag att göra en sammanställning som skickas ut innan nästa 
AK-möte.  
AK bör ha sett sammanställningen innan 20/9. Eventuellt kommer denna 
sammanställning att resultera i att ledarinstruktionerna ändras. 
 
 



4. Distriktsledare 
Saknas fortfarande för hela U14 (födda 02-03) + till U15 finalen i Idre.  
 
Margit berättade att Hans Bromée kan hjälpa till vid läger i Tärnaby men han 
kan inte rodda det administrativa. Han kan inte finnas på plats hela tiden. 
 
Uppdraget kvarstår att hitta ledare till dessa klasser. Om någon av de 
klubbar som inte var med på detta möte har en kandidat så ska de fortast 
möjligt höra av sig till Rickard. 
Hittar vi inte någon/några ledare så kommer våra ungdomar att vara utan 
distriktsledare denna säsong och får klara sig själv under finalerna. Mötets 
inställning var att om vi hittar någon/några som vill ställa upp så måste alla 
klubbar hjälpa till och stötta dessa ledare. 

 
 

5. USM  
U15:s boende i Idre är redan bokat tillsammans med Norrbotten. 65 platser 
finns och de går i första hand till åkarna, distriktsledare, ledare och därefter 
fördelas de till föräldrar och syskon.  
Boendet för 1 vecka kommer att ligga på under 1500 kr/person om alla platser 
fylls. 

 
 

6. Årsmötet 
Kallelsen är utskickad och den ligger även på VSF:s hemsida. Rickard ser 
gärna att AK:s ledamöter + fler representanter från varje klubb kommer till 
detta möte.  
Mötet gav i uppdrag till alla klubbar att informera sina medlemmar att det är en 
klubbträff i samband med årsmötet.  
Margit informerade att Lena kommer till årsmötet och representerar Tärnaby. 
Ulrica kommer från Vindeln om det inte krockar med ungdomars 
ledarutbildning på Bosön, blir det en krock kommer mest troligt Per Eriksson 
istället.  
 
Mötet ansåg att det skulle vara bra om generalen för Landsdelsfinalen är på 
plats på klubbträffen, Jens tar med sig vår önskan till Pierre. 

 
 
Vi måste se till att vi får in alpina representanter i VSF:s styrelse så att vi inte 
glöms bort när verksamheten planeras. 
Vi beslutade att klubbträffen skulle hållas i den lokal på City hotellet som vi 
erbjudits genom VFS:s styrelse. 
 
Rickard påminde oss om att fylla i fullmakten och ta med oss den så att 
vi har behörighet att rösta på årsmötet. 
 
 
 
 
 



 
7. Träningsläger 

Inbjudan till barmarksläger U12 samt U14-U16 är utskickade, finns även på 
skidor.com-sidan under Träningsläger. 
Inga ytterligare läger är inplanerade utan vi tar upp den frågan på klubbträffen 
i oktober. U14 lägret bör köras samtidigt som U12 lägret. Jens informerade att 
ett U12 läger planeras till 5-6/12 i Lycksele och fokus är då att bygga grupper, 
att bo tillsammans och inte splittras som det blir om lägret läggs i Tärnaby. 
Frågan om snötillgången i Lycksele i början av december togs upp och det bör 
finnas i den vänstra backen, allt är så klart beroende på kyla. 
 

 
8. Närvaro vid våra möten 

Vid dagens möte var endast 5 av 9 klubbar närvarande vilket gjorde att vi inte 
kunde lösa en del viktiga frågor. 

 
 

9. Nästa möte 
Måndag 21/9 kl. 21.00. Vi ska då ta upp frågan om kandidater till ledarrollerna, 
samt få en överblick om hur många åkare vi har i de olika åldersgrupperna. 

 
 

Vid protokollet: 
 
 

Ulrica Karlsson 
Vindelns IF 

 
 

 



Protokoll 

2015-09-21 

 
 

 
 

Västerbottens Skidförbund, alpina kommittén  
Telefonmöte måndag den 21 september kl. 21.00-22:00 

 
Medverkande/Närvarande: 
Rickard Larsson, AK Skellefteå 
Lena Njaita, Tärna IK Fjällvinden 
Jens Wissting, Lycksele IF 
Rainer Bladh, UHSK Umeå  
Robert Bengtsson, AKS 
Per Eklund, BSK 
Janne Asplund, Malå 
 
 

 
 

1. Sparbanksstipendiater ska meddelas. 
Båda är på läger och föreslås skapa en filmhälsning och en representant för 
klubben som ersättare och mottagare av priset.  

 
 
2. Tävlingsprogrammet. 

AKS med Robban styr upp tidtagningen och ansvarar för SG-kvalet som 
genomförs i samband med fartläger i Nalovardo. Niklas och Andre borde 
kunna hjälpa till med tidtagning samt övriga klubbledare ska vara behjälpliga 
både för läger och kvaltävling. TD behövs.  
AKV registrerar SG-tävlingen i idrottonline, klasser för U14 & U12 DM för U12 
& U14 samt LVC för U14 
 
 

3. Enkäten till klubbarna 
Per redovisade antalet åkare i Västerbotten. Saknas info från Vännäs och 
Vilhelmina. Eventuellt kommer denna sammanställning att resultera i att 
ledarinstruktionerna ändras samt enklare checklistor skapas.  
Sammanställning bifogas protokoll.  
 
 

4. Distriktsledare 
Förslag för U14 (födda 02-03) finns men ej till U15 finalen i Idre.  
 
Lens berättade att Hans Bromée troligen kan hjälpa till vid läger i Tärnaby men 
han kan inte rodda det administrativa. Robban kan ta kontaktpersonsrollen för 
AK.  



 
 
Uppdraget kvarstår att hitta ledare till dessa klasser. Om någon av de 
klubbar som inte var med på detta möte har en kandidat så ska de fortast 
möjligt höra av sig till Rickard. 
Hittar vi inte någon/några ledare så kommer våra ungdomar att vara utan 
distriktsledare denna säsong och får klara sig själv under finalerna. Mötets 
inställning var att om vi hittar någon/några som vill ställa upp så måste alla 
klubbar hjälpa till och stötta dessa ledare. 

 
 

5. USM  
U16/15:s boende i Idre är redan bokat tillsammans med Norrbotten. 65 platser 
finns och de går i första hand till åkarna, distriktsledare, ledare och därefter 
fördelas de till föräldrar och syskon.  
Boendet för 1 vecka kommer att ligga på under 1500 kr/person om alla platser 
fylls. 

 
 

6. Årsmötet & Klubbträff 
Kallelsen är utskickad och den ligger även på VSF:s hemsida. 
Klubbträffen skulle hållas i den lokal på City hotellet som vi erbjudits genom 
VFS:s styrelse. 
 
 

7. Träningsläger 
Inga ytterligare läger är inplanerade utan vi tar upp den frågan på klubbträffen 
i oktober.  

 
 

8. Nästa möte(Klubbträff) 
Söndag 4/10 kl. 13:00. Vi ska då ta upp frågan om kandidater till ledarrollerna. 

 
 

Vid protokollet: 
 
 

Jens Wissting 
Lycksele IF 

 
 

 



 
 

 

Plats:  Lycksele 

Datum & tid:  20151004  

 

 

Alpin Klubbträff  
 

 

1. Presentation av Landsdelsfinalen 2016 i Lycksele 

Pierre Edmark Edmark LIF Alpina 

Inbjudan finns redan för klubbar att förmedla ut. 

 

2. Regionstränare 2015-2016 

Tomas Edeblom fortsätter som regionstränare ytterligare 1 år 

 

3. Planering kommande säsong 2015-2016 

 

a.  Information från Barn & Ungdomsgruppen 

Rickard Larsson informerade om den Barntränarinstruktörsutbildning som 

hållits i Åre under våren. Endast 3 deltagare från region 1  samt Rickard 

Larsson i egenskap av BU-representant i SSF och Tomas Edeblom  

regionstränare. 

Övriga deltagare:Sandra Hagman och Marcus Hagman från Malå och Maria 

Larsson AK Skellefteå. 

Synd att ina fler deltog från regionen. 

b.  Tävlingsprogram LVC & USM 

Tävlingsprogrammet finns publiceras på Västerbottens skidförbunds hemsida. 

Finalen i USM går i år i Idre och vår region har bokat ett hus där med 65 

platser. Det kommer under hösten att gå ut en förfrågan om att boka plats i 

huset. 

c.   Distriktsledarnas rekrytering & roll i framtiden 

Per Eklund Bygdsiljum och Rainer Bladh har tagit fram ett frågematerial som 

skall skickas till klubbarna för att se vad de vill att distriktsledaren skall göra i 

framtiden. Även en åkarinventering kommer att ske. 

d.  Inventering av behov och önskemål läger för 

U12: Ledare är Anders Holmberg, UHSK och ,  Markus Zakrisson, LIF  

Barmarksläger i Vännäs och snöläger i Lycksele 

U14: Ledare är Håkan Nilsson VIF alpina, Anders Saalo AKS, 

Hans Brome TIK Fjällvinden. 

Barmarksläger i Arvidsjaur tillsammans med Norrbotten och snöläger i 

Lycksele 



U15: Ledare ej klar men Björn G. Vilhelmina är tillfrågad 

U16: Ledare är tidigare utsedd Maria Larsson AK Skellefteå. 

Regionläger antagligen i Tärnaby. 

 

U12 & U14 Önskar i Första hand anordna eget fartläger i Västerbotten andra 

hand delta på Norrbottens fartläger i Arvidsjaur. Ansvariga från AK för att 

samordna detta är Rainer Bladh & Per Eklund. Planeringen är att lägret ska gå i 

första hand i Nalovardo. Rune Säfvenberg är tillfrågad som ledare men har ej 

tackat ja ännu.  

 

 

 

4. Ingemartrofen 

TIK Fjällvinden rapporterar att man har stora problem att få funktionärer till 

Ingemartrofen och önskar hjälp av distriktets och kanske även Norrbottens klubbar i 

framtiden för att genomföra tävlingen.  

De närvarande klubbarna vill att tävlingen skall finnas kvar i Tärnaby i framtiden och 

tycker att detta borde gå att lösa om TIK klargör vilka resurser de behöver för att klara 

av arrangemanget i god tid. Det är också viktigt att alla vet vilka förutsättningar som 

ges till de som ställer upp och hjälper till. TIK kommer att bjuda på mat och liftkort 

samt eventuellt också reseersättning under tävlingsdagarna om man hjälper till som 

funktionär i backen. AK bestämde att Ingemar Trofén är en mycket viktig tävling för 

distriktet och därmed vill AK stötta TIK i arbetet för att tävlingen ska finnas kvar i 

framtiden. Det bestämdes också att varje klubb i distriktet ska bidra med två personer 

per klubb till organisationen. Detta ska varje representant i AK ta med sig till sina 

klubbar. Inbjudan kommer längre fram.   

 

 

5. Presentation av distriktsledarna 

Närmare presentation distriktsledarna finns på hemsidan.  

 

6. Utvärdering av föregående säsong 2014-2015 

Denna punkt ströks pga. Tidsbrist, dock finns Den alpina verksamhetsberättelsen 

tillgänglig för nedladdning via VSF:s hemsida. 

 

a. Utvärdering av vinterns kval- och distriktstävlingar 

 

b. Utvärdering av utbildning och lägerverksamhet 

U12:  Läger Tby,  Fartläger Arvidsjaur 

U14: Läger Tby, Fartläger Arvidsjaur 

U16: Regionsläger Kåbdalis, Fartläger Gällivare 

 

c. Finaler 

U12 Vindeln 

U14 Duved 

U15/U16 Sälen 

 

 

7. Alpina Kommitten nuvarande sammansättning och uppgifter. 

Presenterades vid inledningen av skidtinget. 



 

Arbetsuppgifter: 

 Tävlingsplanering Ungdom Distrikt & Region 

-Distrikt U12 & U1 

-Region U16 

 Utbildningar på distriktsnivå 

 Utser distriktsledare U12, U14 & U16 

 Samarbetar med Norrbottens AK 

 Regionsträff 

 Utser regionstränare för U16 (med BD) 

 Bollplank för klubbar (regelverk mm) 

 Ordar barmarksläger höst 

 Svängläger GS & SL 

 Fartläger SG & DH 

 Ordnar klubbträff 

 

Representation i AK 

 Varje alpin klubb i distriktet har möjlighet att utse en representant i AK samt 

en eller flera suppleanter för denne. 

 

Ledamöter 2015/2016 

 Björn Grönlund Vilhelmina 

 Rainer Bladh UHSK 

 Ulrika Karlsson Vindeln (Tävlingssamordnare AK) 

 Jan Asplund Malå 

 Per Eklund Bygdsiljum 

 Lena Njaita TIK 

 Robert Bengtsson AK Vännäs 

 Rickard Larsson AK Skellefteå (Ordf) 

 Jens Wissting  Lycksele 

 

Kommunikation till klubbar och medlemmar: 

 Till klubbarna via deras representanter 

 Via VSF:s hemsida: 

http://www.skidor.com/Distrikt/Vasterbotten/Grenar/Alpint/ 

 

 

8. Alpina Kommittens Framtida sammansättning och arbetsuppgifter 

Diskussion om vad AK framledes skall jobba med: 

Det som är viktigt är att AK fortsättningsvis har representation från alla klubbarna i 

distriktet och att ledamöterna aktivt deltar i möten planering och utförande av de läger och 

utbildningar man önskar genomföra. VSF AK har inga stora ekonomiska resurser att köpa 

in tjänster utifrån utan alla klubbarna måste själva skapa förutsättningar för att 

tillsammans skapa goda förutsättningar för distriktets åkare till lägerverksamhet mm. Här 

måste alla ta sitt ansvar och skapa den verksamhet de själva önskar. Det är oerhört viktigt 

med ett samarbete för att behålla så många åkare så länge som möjligt. 

 

 

http://www.skidor.com/Distrikt/Vasterbotten/Grenar/Alpint/


9. Övriga frågor 

Priser 

Vid förra årets skidting beslöts att prova med Träningsstipendier och Sakpriser(Sport) av 

bra karaktär istället för pokaler vid USM-kvalen. Detta skedde i Klutmark vid det 1:a 

USM-kvalet och upplevdes mycket positivt av deltagarna. Beslut att försöka fortsätta med 

detta i år, se även föregående års anteckningar från skidtinget. 

För de yngre LVC klasserna är rekomendationen att fortsätta med pokaler och liknande. 

Rainer Bladh får uppdraget att ta fram ett offertförslag på pokalserie från en leverantör. 

Dessa skulle då kunna levereras till alla klubbarna i distriktet till förmånliga priser. Senast 

30 oktober ska förslaget presenteras. 

 

Materialinköp –släpvagn till nätpoolen 

Peter Gustavsson har lyckats söka bidrag för 30000 till inköp av en släpvagn med kåpa till 

distriktets nätpool. Förvaring av näten är tänkt att ske i släpvagnen. En lämplig släpvagn 

kostar ca 50-55 kkr och vi skall nu försöka få lös den till ett bättre pris på något sätt. 

Mellanskillnaden kommer att tas från AK:s ackumulerade medel.  

Släpvagn är inköpt och näten finns i Tärnaby fn. 

Mer information om nätpoolen finns på hemsidan  

http://vasterbotten.skidor.com/Grenar/Alpint/VasterbottensAlpinaNatpool/ 

 

 

Liftkort 

Frågan om ett gemensamt liftkort i distriktets/Regionens backar har uppkommit likt det 

såkallade ”Skistar all” som skistar erbjuder. UHSK uppmanas att ta fram ett underlag för 

att gå vidare med detta. Sedan måste lämpliga personer utses som kan driva frågan vidare 

i förhandlingar med backägarna. Denna fråga bordlades men ska jobbas med inför 

säsongen 16/17 

 

 

10. Mötets avslutande 

 

Rickard Larsson förklarar mötet avslutat och tackar för deltagandet. 

 

 

Lycksele 20151004 

 

 

 

Rainer Bladh 



ÅKARINVENTERING AC-LÄN 2015

Totalt Totalt Totalt Totalt

Antal Pojkar Flickor Träning Tävling

U16 2000 15 6 9 15 11 8%

U15 2001 10 3 7 10 10 5% 13%

2002 19 10 9 19 18 10%

U14 2003 16 2 14 16 12 8% 18%

2004 17 5 12 17 15 9%

U12 2005 26 8 18 26 14 13% 22%

2006 25 10 15 25 1 13%

U10 2007 18 6 12 18 2 9% 22%

2008 31 13 18 31 0 16%

2009 14 5 9 14 2 7%

2010 4 0 4 4 0 2% 25%

195 68 127 195 85

35% 65% 44%

SVAR TILL FRÅGEENKÄT ANGÅENDE DL-ROLL INOM AK

1) JA (4st av 5 svar), BÅDE (1st)

2) Lika som finns beskrivet !

Organisatorisk, god planering

Samordna och leda

Barnens och föräldrars trygghet

Social kompetens och god kommunikatör

1 klubb som tycker att DL bör ha:

Lämplig utbildning inom alpint, förmågan att se alla barnen och skapa god stämning

3) Räcker dock kompletteras !

Ses över minst 1 ggr/år

Vid finaler utses klubbledare/förälder till olika uppgifter om DL inte har tid !

Checklista vad skall göras, sätta nivån på AC:s arrangemang, hjälper till vid växling av personer i AK/DL.

Arbete med teamkänla är centralt

4) Samma roll under alla år (inte förstärkas)

Skillnaden ligger i USM där gott samarbete med Norrbotten skapas

Bra start, få ihop gruppen genom tydlighet och kontinuitet, prestation efter önskemål/förutsättningar

2 klubbar svarar räcker som nu, 2 klubbar svarar ???

5) Intressera föräldrar med barn i rätt ålder och trycka på att man inte behöver stor alpin kompetens !

Göra det roligare att vara delaktig

Checka intresse hos nyss SATU-utbildade deltagare, som mest intresserade när man nyss gått kurs

Hitta person som brinner för sporten vore idealiskt

Kontaktpersoner inom AK och tidigare DL som mentorer.

Förtydligas att DL inte måste vara tränare, att hitta tränare är oftast det "lilla" bekymret

DL får betalt, viktigt att fullfölja sitt uppdrag utifrån dokumentet genom samordning etc



Protokoll 

2016-05-10 

 
 
 
 
 
 
Västerbottens Skidförbund, alpina kommittén  
Telefonmöte måndag den 10 maj 2016, kl 21.00 – 21.50 
 
Medverkande/Närvarande: 
Rickard Larsson, AK Skellefteå 
Jan Asplund, Malå IF 
Rainer Bladh, UHSK Umeå  
Pierre Edmark, Lycksele IF 
Björn Grönlund, Vilhelmina IK 
Ulrika Karlsson, Vindelns IF 
Mattias Kangas, Tärna IK Fjällvinden 
Anette Gren, AK Vännäs 
 
 
 
 

1 Distriktsledare 
Till distriktsledare föreslås: 
för U12 Markus Zakrisson; Lycksele samt Anders Holmberg, UHSK 
för U14 Anders Saalo AK Skellefteå, Hans Brommé, Tärna IK samt 
Henrik Lundström, AK Vännäs 
för U15 Mathias Eriksson, Lycksele IF 
för U16 Ola Holmström, Malå IF eller Magnus Ek, AK Skellefteå.  
AK uppdrar till klubbarna att fråga dessa personer och emotser 
bekräftelse från ovanstående föreslagna ledare. 
 

2 Regionstränare 
 AK beslutar att föreslå Norrbottens AK att Tomas Edeblom fortsätter som  

Regionstränare under åtminstone 1 år ytterligare. 
 

3 Tävlingsprogrammet 16/17 
Ulrika Karlsson, tävlingssamordnare för Västerbotten, försöker ha ett 
preliminärt förslag till tävlingsprogram färdigt till skidtinget. 
 

4 Ungdomsstipendier 
Samtliga klubbar får komma in med ett kvinnlig och ett manligt 
namnförslag för åkare födda 2000 samt motivering till ungdoms-
stipendier. Förslag skickas senast fredag den 13/5 via mail till 
Rickard.larsson@dataductus.se 
 

mailto:Rickard.larsson@dataductus.se


5 Ledarstipendiat 
Samtliga klubbar får komma in med namnförslag samt motivering till 
ledarstipendiat senast fredag den 13/5. Förslag skickas via mail till 
rickard.larsson@dataductus.se 
 
 

 

6 Skidting 2016 
Skidtinget blir söndag den 22/5 på Malå hotell. Ordförande ser gärna att 
alla AK´s ledamöter är närvarande och uppmanar att så många distrikts- 
och klubbledare som möjligt medverkar. 
 

7 Övriga frågor 
- Ledamöter AK 2016/17 
Troligen blir Mattias Kangas Tärnabys representant, Malå söker 
ersättare för Jan Asplund och i Vilhelmina är det oklart om Björn 
Grönlund fortsätter. Både jan och Björn sitter kvar tills vidare. Övriga 
sitter kvar. 
 
-Omröstning om ungdoms resp. ledarstipendiat ska ske via mail och 
rösterna ska redovisas offentligt. 
Rösterna skickas in från respektive klubb till 
rickard.larsson@dataductus.se senast måndag den 16/5. Efter det 
kommer resultatet att redovisas. 
 

 
8 Nästa möte blir på skidtinget i Malå den 22/5 
 
 

Vid protokollet: 
 
 
 
Jan Asplund 
Malå IF Alpina 

 

mailto:rickard.larsson@dataductus.se
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Protokoll 

2016-05-17 

 
 
 

 
 
 
Västerbottens Skidförbund, alpina kommitté  
Mailmöte tisdag den 17 maj 2016 
 
Medverkande:: 
Rickard Larsson, AK Skellefteå 
Jan Asplund, Malå IF 
Rainer Bladh, UHSK Umeå  
Jens Wissting, Lycksele IF 
Ulrika Karlsson, Vindelns IF 
Anette Gren, AK Vännäs 
Per Eklund, Bygdsiljum(BSK) 
 
 
 

 
1 Ungdomsstipendier 

Till ungdomsstipendiater utses: 
Moa Ögren UHSK 
Mikael Larsson AK Skellefteå 
 
Fördelning av röster enl. nedan, Vilhelmina & TIK har ej erlagt någon röst 
 

  
Moa 
Ögren 

Linn 
Ahlenius 

Hugo 
Edmark 

Mikael 
Larsson 

UHSK 1     1 
Malå 1 

 
  1 

Vindeln 1 
 

  1 
AKS 1 

 
  1 

TIK   
 

    
AKV 1 

 
  1 

BSK 1 
 

  1 
Vilhelmina   

 
    

LIF   1 1   

Antal 
Röster 6 1 1 6 

 
  



 

 
2 Ledarstipendiat 

Till Ledarstipendiat utses: 
Roger Isaksson Vindeln 
 
Fördelning av röster enl. nedan, Vilhelmina & TIK har ej erlagt någon 
röst. 
 

  
Anders 
Holmberg 

Rickard 
Larsson 

Tomas 
Edeblom 

Roger 
Isaksson 

Peter 
Gustavsson 

UHSK     1     

Malå   
 

  1   

Vindeln   
 

  1   

AKS   
 

  1   

TIK   
 

  
 

  

AKV   
 

1 
 

  

BSK   1   
 

  

Wilhelmina   
 

  
 

  

LIF 1         

Antal 
Röster 1 1 2 3 0 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Rickard Larsson 
AK Skellefteå 


